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NIE ŻYJĄ NIE ŻYJĄ 
DWIE OSOBYDWIE OSOBY

W domu znaleziono zwęglone 
ciała dwóch starszych osób. Trwa 
ustalanie okoliczności tej tragedii.
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 ŚMIERĆ W PŁOMIENIACH!  

Już 6 grudnia ruszaJuż 6 grudnia rusza
Kutnowska Karta Mieszkańca!Kutnowska Karta Mieszkańca!
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STRASZNA ŚMIERĆ W PŁOMIENIACH!STRASZNA ŚMIERĆ W PŁOMIENIACH!
Znaleziono zwęglone zwłoki 2 osóbZnaleziono zwęglone zwłoki 2 osób

Trwa wyjaśnianie okoliczno-
ści tragedii, jaka rozegrała się 
w zeszłym tygodniu w jednej 
z podkutnowskich miej-
scowości. W wyniku pożaru 
śmierć poniosły dwie starsze 
osoby, których zwęglone cia-
ła znaleziono w domu.

W czwartek 23 listopada 2023 
około godziny 6:45 do dyżur-
nego Komendy Powiatowej 
Państwowej Straży Pożarnej 
wpłynęło zgłoszenie o pożarze 
budynku mieszkalnego w miej-
scowości Gołębiew Stary w gmi-
nie Kutno. Na miejsce zadyspo-
nowano kilka zastępów straży 
pożarnej.

Jak się okazało, budynek był 
objęty ogniem i strażacy na-

tychmiast przystąpili do jego 
gaszenia. W trakcie przeszuki-
wania domu doszło do maka-
brycznego odkrycia. Jak prze-
kazał Panoramie asp. Krzysztof 
Orłowski, oficer prasowy 
Komendy Powiatowej Państwo-
wej Straży Pożarnej w Kut-
nie, znaleziono zwęglone ciała 
dwóch osób.

Według wstępnych ustaleń, 
w wyniku pożaru zginęły dwie 
starsze osoby (kobieta i mężczy-
zna) w wieku około 80 lat.

Na razie nie jest znana przy-
czyna pożaru, który doprowa-
dził do tragedii. Okoliczności 
zdarzenia są ustalane pod nad-
zorem prokuratury. •

Czytaj archiwalne 
wydania gazety 

w internecie!

Otwórz aparat w telefonie i zeskanuj kod:

www.PanoramaKutna.pl
AUTOPROMOCJA

W domu, który został 
objęty pożarem, znaleziono 
zwęglone zwłoki dwóch 
starszych osób.

Trwa ustalanie okoliczności 
tego tragicznego zdarzenia.
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Już 6 grudnia 2023, w Miko-
łajki, wystartuje Kutnowska 
Karta Mieszkańca. Zachę-
camy do przeczytania wy-
wiadu z Prezydentem Kutna 
Zbigniewem Burzyńskim 
o tym wyjątkowym progra-
mie. "Chcemy, żeby kutnia-
nie czuli się wyróżnieni za 
to, że utożsamiają się z mia-
stem" - zapowiada włodarz 
Miasta Róż.

• Czym właściwie jest Kut-
nowska Karta Mieszkańca?

Zbigniew Burzyński: Karta 
mieszkańca to system zniżek 
i bonusów, dla mieszkańców 
miasta. Chcemy, żeby ulgi 
i bonusy miały osoby, które 
płacą podatek w Kutnie, które 
tutaj na co dzień żyją i funk-
cjonują. Często jest tak, że z 
usług naszych, kutnowskich 
instytucji korzystają również 
osoby z terenu całego powia-
tu, a nawet spoza jego granic. 
To dobrze, ale chcemy, żeby 
to kutnianie czuli się wyróż-
nieni za to, że utożsamiają się 
z miastem i płacą tu podatki. 
Właśnie dzięki tym środkom 
świadczymy różne usługi pu-
bliczne jak działalność aqu-
aparku, Kutnowskiego Domu 
Kultury czy inne. Przypomnę, 
że była to też jedna z naszych 
obietnic wyborczych, któ-
re składaliśmy pięć lat temu 
przed wyborami.
• Jakie bonusy czekają więc 
na mieszkańców zaraz po 
wejściu w życie Kutnowskiej 
Karty Mieszkańca?

ZB: Na początek będą to 
zniżki do miejskich instytucji. 
Będzie około 25-procentowa 
ulga na bilety do kina Kutnow-

skiego Domu Kultury. Oprócz 
tego będzie też 25% zniżki 
na bilety do strefy basenowej 
w Aquaparku Kutno, 50% bo-
nifikata na abonamenty par-
kingowe oraz darmowa godzi-
na postoju w Strefie Płatnego 
Parkowania a także na Parkin-
gu Miejskim na Placu Wolno-
ści. Te zniżki ruszą do połowy 
grudnia.
• Czy to wszystkie zaplano-
wane zniżki?

ZB: Oczywiście, że nie. To 
jest pakiet, który przygo-
towaliśmy na początek dla 
mieszkańców. Mamy w pla-
nach jeszcze wprowadzenie od 
1 stycznia bezpłatnych prze-
jazdów miejską komunikacją, 
a w następnych miesiącach 
kolejne np.  zniżki na bilety 
wstępu do Muzeum Pałac Sa-
ski w Kutnie. Ten system ulg 
jest bardzo rozwojowy. Pa-
kiety zniżek i bonusów mogą 
się cały czas poszerzać. Ser-
decznie zapraszamy 
do współpracy tak-
że naszych kutnow-
skich przedsiębiorców 
i usługodawców.
• Czy zniżki z Kutnow-
skiej Karty Mieszkań-
ca będą łączyć się z in-
nymi ulgami z innych 
kart np. karty dużej 
rodziny?

ZB: Niestety nie. Chcie-
libyśmy, żeby Kutnowska 
Karta Mieszkańca miała 
najlepszą ofertę zniżek 
i docelowo była jedyną 
kartą, z której korzystać 
będą kutnianie, żeby nie 
trzeba było nosić kilku 
kart w portfelu lub kilku 

aplikacji w telefonie. Na po-
czątku będzie to trudne, ale 
tak, jak powiedziałem system 
jest bardzo rozwojowy.
• Co trzeba zrobić, żeby stać 
się posiadaczem Kutnow-
skiej Karty Mieszkańca?

ZB: Przede wszystkim być 
zameldowanym mieszkań-
cem Kutna lub opłacać tutaj 
podatek. To punkt wyjścia do 
założenia Karty. Będzie ona w 
dwóch postaciach: fizycznej, 
czyli jako zwykła karta, na któ-
rej będzie nasze imię, nazwisko 
i zdjęcie a także specjalny kod 
kreskowy oraz w wersji elektro-
nicznej, czyli w postaci aplika-
cji w smartfonie. Kartę fizyczną 
będzie można wyrobić skła-
dając wniosek przez internet 
na stronie www.karta.kutno.
pl lub przychodząc do Urzędu 
Miasta z dowodem osobistym 
i zdjęciem do pokoju nr 227 
w Wydziale Spraw Społecznych 
i Ewidencji Działalności Go-

spodarczej. My jednak nama-
wiamy wszystkich mieszkań-
ców do korzystania z wersji 
elektronicznej. Po pierwsze, 
można ją założyć bez wycho-
dzenia z domu. Wystarczy 
pobrać aplikację Kutnowskiej 
Karty Mieszkańca ze sklepu 
z aplikacjami w naszym te-
lefonie, zrobić sobie zdjęcie i 
zarejestrować się w systemie. 
Po drugie, szybszy dostęp do 
zniżek bez oczekiwania na 
wyrobienie karty. Po trzecie, 
aplikacja to oczywiście mniej 
plastiku wytworzonego, a więc 
wersja bardziej ekologiczna.  
• Jest jakaś weryfikacja? 
Skąd podczas rejestracji bę-
dzie wiadomo, że jesteśmy 
mieszkańcami Kutna?

ZB: Mieszkańcy zameldo-
wani w mieście będą musieli 
wprowadzić do bazy danych 
swój PESEL, który po prostu 
zostanie zweryfikowany. Jeśli 
chodzi o osoby, które miesz-

kają w Kutnie, ale nie mają 
meldunku, to wystarczy 
zrobić zdjęcie pierwszej 
strony deklaracji PIT, na 
której widnieje kutnow-
ski adres zamieszkania 
i dodać w odpowiednim 
polu jako załącznik. To 
będzie weryfikacja tego, 
czy faktycznie jesteśmy 
mieszkańcami miasta 
i rozliczamy swój podatek w 
Mieście Róż.
• Czy to bezpieczne?

Tak, zdecydowanie, 
wszystko jest kompletnie 
szyfrowane i nie ma czego 
się bać. Podobne systemy 
funkcjonują w całej Pol-
sce. Nie wymyślamy ni-

czego od nowa. Korzystamy 
ze sprawdzonych rozwiązań 
i firm.

• Kiedy faktycznie będzie 
można już posługiwać się 
Kutnowską Kartą Miesz-
kańca?

ZB: Zapewne do połowy 
grudnia uda nam się aktywo-
wać pierwsze aplikacje i karty. 
Program oficjalnie wystartuje 
6 grudnia, w Mikołajki. Będzie 
to swoisty prezent dla miesz-
kańców. Wtedy będzie moż-
na pobrać aplikację i zareje-
strować się. Wtedy też będzie 
można odwiedzić nasz Urząd 
i złożyć wniosek. W Mikołaj-
ki zaczynamy więc zbieranie 
wniosków. Oczywiście my w 
tej sprawie prowadzimy już od 
kilku dni dużą kampanię in-
formacyjną i mamy nadzieję, 
że również dzięki Państwu do-
trzemy do jak największej licz-
by mieszkańców, którzy będą 
chcieli zostać posiadaczami 
Kutnowskiej Karty Mieszkań-
ca. Nie ukrywamy, że przed 
nami trudne zadanie, szcze-
gólnie na początku funkcjo-
nowania systemu. Mogą poja-
wiać się kolejki lub pewien czas 
oczekiwania niezbędny na we-
ryfikację. My ze swej strony 
dołożymy wszelkich starań, 
aby przebiegało to sprawnie, 
ale z góry również dziękuje-
my Państwu za wyrozumia-
łość i cierpliwość w kwestiach 
proceduralnych. Serdecznie 
zapraszam do skorzystania 
z Kutnowskiej Karty Miesz-
kańca bo warto, a korzyści 
obiecuję będzie coraz więcej. •

 PREZYDENT ZBIGNIEW BURZYŃSKI O KUTNOWSKIEJ KARCIE MIESZKAŃCA: 

MATERIAŁ PROMOCYJNY

Chcemy, żeby kutnianie czuli się wyróżnieniChcemy, żeby kutnianie czuli się wyróżnieni
za to, że utożsamiają się z miastemza to, że utożsamiają się z miastem

W zeszłym tygodniu 
w Aquaparku odbyła się 
specjalna konferencja 
prasowa poświęcona 
Kutnowskiej Karcie 

Mieszkańca.
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Milion złotych trafi do dru-
hów z Ochotniczych Straży 
Pożarnych z gminy Kutno. 
To efekt dużej frekwencji 
w wyborach parlamentar-
nych i nagroda w programie 
„Bitwa o rezmizy”.

– Miło nam poinformować, że 

dzięki dużemu zaangażowaniu 
mieszkańców Gminy Kutno w 
wyborach do Sejmu i Senatu 
15 października 2023 r., Gmi-
na Kutno znalazła się wśród 
314 gmin, które otrzymają 
dofinansowanie w programie 
profrekwencyjnym „Bitwa 
o remizy” w wysokości 1 

mln zł. Frekwencja na wybo-
rach parlamentarnych w na-
szej gminie wyniosła 71,49 % 
–  informuje Gmina Kutno.

Zgodnie z regulaminem pro-
gramu „Bitwa o remizy”, pro-
jekt ten jest finansowany po 
połowie z Ministerstwa Spraw 
Wewnętrznych i Administra-

cji oraz z Narodowego Fun-
duszu Ochrony Środowiska 
i Gospodarki Wodnej. Dzięki 
tym funduszom możliwa bę-
dzie termomodernizacja remiz 
strażackich, remonty i doposa-
żenia w niezbędny sprzęt po-
żarniczy.

Dofinansowanie w kwocie 

1 mln zł zostanie podzielone 
i trafi do wszystkich jednostek 
OSP z gminy Kutno, tj.:

OSP w Komadzynie, OSP 
we Wroczynach, OSP w Lesz-
czynku, OSP w Wierzbiu, OSP 
w Strzegocinie, OSP w Go-
łębiewku Nowym oraz OSP 
w Wysokiej Wielkiej. •

Milion złotych dla druhów z gminy Kutno dzięki „Bitwie o remizy”

Cztery pary z gminy Kutno 25 
listopada 2023 roku świętowa-
ły w Urzędzie Stanu Cywilne-
go piękny jubileusz „Złotych 
Godów", czyli 50. rocznicy zawar-
cia związku małżeńskiego. Wójt 
Gminy Kutno Justyna Jasińska 
wręczyła małżonkom listy gratu-
lacyjne i medale Prezydenta Rze-
czypospolitej Polskiej za Długo-
letnie Pożycie Małżeńskie.

W tym ważnym dniu p. Wójt zło-
żyła jubilatom serdeczne gratu-
lacje, a także życzyła następnych 
wspólnie przeżytych lat w zdrowiu, 
szczęścia i każdej chwili spędzonej 
w ciepłym, rodzinnym gronie.

– Dziś obchodzicie wspaniały 
jubileusz 50-lecia zawarcia związ-
ku małżeńskiego, gdzie na ślub-
nym kobiercu powiedzieliście sobie 
sakramentalne „tak". Ta okrągła 
rocznica jest świadectwem, że 
mimo trudności i zawiłości losu, 
idziecie razem przez życie, z wza-
jemnym szacunkiem i miłością. Ta 
uroczystość jest potwierdzeniem, 

że to właśnie rodzina jest funda-
mentalną wartością w życiu czło-
wieka – mówiła do świętujących 
małżeństw Justyna Jasińska, 
Wójt Gminy Kutno.

W uroczystości z okazji „Złotych 
Godów" udział wzięły pary z gmi-
ny Kutno:

Teresa i Piotr Pomian rozpoczę-
li wspólne życie 24 czerwca 1973 
roku. Pracowali zawodowo Pani 
Teresa  w Zakładach Farmaceu-
tycznych Polfa w Kutnie, a Pan 
Piotr jako pracownik budowlany, 
a także funkcjonariusz Straży Po-
żarnej przy Jednostce Wojskowej 
w Sklęczkach, za swoją służbę 
otrzymał odznaczenia: brązowy 
medal „Za zasługi dla obronności 
kraju” i „Siły zbrojne w służbie oj-
czyzny”.  Mają dwie córki Agniesz-
kę i Beatę oraz wnuka Aleksandra.

Państwo Teresa i Tadeusz Ro-
jewscy pobrali się 20 październi-
ka 1973 roku. Podjęli pracę zawo-
dową: Pani Teresa w Zakładach 
Podzespołów Radiowych Miflex 

SA w Kutnie, a Pan Tadeusz w Za-
kładach Farmaceutycznych Polfa 
w Kutnie. Mają  dwoje dzieci Doro-
tę   i Tomasza i dwie wnuczki We-
ronikę i Natalię.

Elżbieta i Jerzy Pawłowscy po-
wiedzieli sobie „tak"15 września 
1973 roku. Po zawarciu związku 
małżeńskiego rozpoczęli wspól-
ne życie pracując zawodowo Pani 
Elżbieta w Polskich Kolejach Pań-
stwowych, a Pan Jerzy w Przed-
siębiorstwie Energetyki Cieplnej 
w Kutnie. Mają  dwoje dzieci Anetę 
i Dariusza, wnuki Kamila i Jakuba 
i prawnuczkę Michalinę.

Państwo Marianna i Janusz Bona 
rozpoczęli wspólne życie 10 listo-
pada 1973 roku. Pracowali zawo-
dowo- Pani Marianna  prowadząc 
własną działalność, a Pan Janusz 
jako Powiatowy Inspektor Nadzo-
ru Budowlanego w Kutnie,  a tak-
że pełniąc funkcje radnych w Ra-
dzie Osiedla Sławinek w Lublinie. 
Mają dwie córki Agatę i Barbarę 
oraz wnuczkę Zofię. •

Piękne "Złote Gody"Piękne "Złote Gody"
w Gminie Kutnow Gminie Kutno

MATERIAŁ PROMOCYJNY
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25 listopada 2023 nastąpiło 
otwarcie Zielonego Zacisza 
w Strzegocinie. Inwestycja 
kosztowała prawie 15 tysięcy 
złotych.

Uroczystego przecięcia wstę-
gi dokonała Wójt Gminy Kut-
no Justyna Jasińska, wraz 
z  prezesem OSP w Strzegocinie 
Mirosławem Karczewskim,  
Radnym Gminy Kutno Jaro-
sławem Przybyszem, sołtys 
Sołectwa Strzegocin Katarzy-
ną Wiwałą, Skarbnikiem Koła 
Gospodyń Wiejskich w Strze-

gocinie Barbarą Kalinowską, 
Posłem na Sejm RP Tadeuszem 
Woźniakiem, Członkiem Za-
rządu Województwa Łódzkie-
go Robertem Baryłą, Radnym 
Sejmiku Województwa Łódz-
kiego Waldemarem Wojcie-
chowskim, oraz pracownikiem 
Urzędu Gminy Kutno Inspek-
torem ds. inwestycji Rafałem 
Augustyniakiem.

Po oficjalnym otwarciu odby-
ło się spotkanie integracyjne 
dla zaproszonych gości i miesz-
kańców sołectwa Strzegocin.

Partnerem wydarzenia było 
Województwo Łódzkie. 

Projekt „Zielonego Zacisza" 
polegał na zagospodarowaniu 
terenu przy strażnicy Ochot-
niczej Straży Pożarnej. Zada-
nie pozwoliło na utworzenie 
klimatycznego miejsca, któ-
re będzie integrować miesz-
kańców Sołectwa Strzegocin. 
Dodatkowym jego atutem jest 
wykonane przez mieszkańców 
palenisko. Zostały też wyko-
nane własnoręcznie z drewna 
ławy i stół z zadaszeniem. Na 

całym terenie zostały zainsta-
lowane panele drewniane, wo-
kół których posadzono drzewa, 
krzewy i wysypano ozdobną 
korę. Do swobodnego poru-
szania się po terenie powstała 
ścieżka wysypana kruszywem, 
wzdłuż której osadzono ławki. 
„Zielone Zacisze" to trzeci pro-
jekt realizowany w Sołectwie 
Strzegocin w ramach progra-
mu „Sołectwo na plus".

Wartość całkowita zadania 
wyniosła 14 998,63 zł. Pro-
jekt jest współfinansowany 

z budżetu Samorządu Woje-
wództwa Łódzkiego w kwocie 
12 000,00 zł

Jak mówi Wójt Gminy Kut-
no Justyna Jasińska „Zielone 
Zacisze zaprojektowano i stwo-
rzono z myślą lokalnej spo-
łeczności. To efekt wspólnego 
wysiłku społeczności, która 
pracowała razem nad jego po-
wstaniem. Taka inicjatywa 
jest nie tylko wartościowa, ale 
także budująca więzi społeczne 
i wzmacniająca poczucie przy-
należności do miejsca.” •

Zielone Zacisze w Strzegocinie oficjalnie otwarte Zielone Zacisze w Strzegocinie oficjalnie otwarte 

Po oficjalnym otwarciu  odbyło się spotkanie integracyjne dla 
zaproszonych gości i mieszkańców sołectwa Strzegocin.

Kutnowska drogówka pro-
wadziła ostatnio działania 
pn. „Pieszy” w ramach akcji 
„Świeć Przykładem”. Obecna 
pora roku nie sprzyja pieszym 
ani rowerzystom. Z powodu 
trudnych warunków atmos-
ferycznych piesi i rowerzyści 
są dla kierujących pojaz-
dami słabo widoczni nawet 
w dzień. Dlatego policjanci 
rozdawali pieszym elementy 
odblaskowe, które z pewno-
ścią poprawią ich widoczność 
na drodze, a co za tym idzie 
bezpieczeństwo.

Podczas działań „Pieszy” poli-
cjanci zwracali szczególną uwagę 
na wykroczenia kierowców naru-
szające bezpieczeństwo osób pie-
szych, ale również na niewłaści-
we zachowanie samych pieszych, 
którzy lekceważąc zagrożenie nie 
stosują się do obowiązujących 
przepisów.

To właśnie grupa pieszych 
uczestników ruchu drogowego jest 
szczególnie narażona na niebez-
pieczne zdarzenia na drodze. Nie 
zawsze dostatecznie oświetlone 
ciągi komunikacyjne, brak miejsc 
wyznaczonych do bezpiecznego 
poruszania się – zwłaszcza poza 
obszarem zabudowanym oraz czę-

sto niewłaściwy sposób korzystania 
z drogi przez samych pieszych spra-
wia, że dochodzi do wielu niebez-
piecznych zdarzeń z udziałem tych 
niechronionych uczestników ruchu 
drogowego. Dlatego ważnym ele-
mentem ubioru pieszych powinny 
być odblaski, które funkcjonariu-
sze kutnowskiej drogówki rozda-
wali pieszym na ulicach Kutna.

W okresie jesienno–zimowym, 
gdy dzień jest krótki, noc długa, 
a pieszy przeważnie ubrany jest w 
ciemne kolory i jego strój nie po-
siada elementów odblaskowych, 
kierowca zauważy go dopiero 
z odległości około 20 maksymal-
nie 30 metrów. Kierujący pojaz-
dem nie ma szans na jakąkolwiek 
reakcję. Jeśli jednak strój pieszego 
zostanie wyposażony w elementy 
odblaskowe, zostanie on już za-
uważony z odległości około 130,  
a nawet 150 metrów.

Przypominamy również o obo-
wiązujących przepisach:
– Zgodnie z nowymi przepisami 
pieszy, wchodzący na przejście 
dla pieszych, ma pierwszeństwo 
przed pojazdem.
– Kierujący pojazdami, zobo-
wiązani są do obserwacji nie 
tylko przejścia dla pieszych, ale 
i jego okolicy oraz do stworzenia 
możliwości bezpiecznego przej-

ścia przez jezdnię dla pieszych 
znajdujących się na przejściu dla 
pieszych oraz tych, którzy na 
to przejście wchodzą.

Kierujący pojazdem, zbliżając się 
do przejścia dla pieszych, jest zo-
bowiązany:
– zachować szczególną ostrożność,
– zmniejszyć prędkość tak, aby 
nie narazić na niebezpieczeństwo 
pieszego znajdującego się na tym 
przejściu albo na nie wchodzącego 
i ustąpić pierwszeństwa pieszemu 
znajdującemu się na tym przejściu 
albo wchodzącemu na to przejście.

Pieszy ma obowiązek zacho-
wać szczególną ostrożność pod-
czas wchodzenia i przechodzenia 
przez jezdnię oraz korzystania z 
przejścia dla pieszych. Zabrania 
się także pieszemu wchodzenia 
na jezdnię bezpośrednio przed 
jadący pojazd, w tym również na 
przejściu dla pieszych.

Zabrania się pieszemu korzy-
stania z telefonu lub innego urzą-
dzenia elektronicznego podczas 
wchodzenia lub przechodzenia 
przez jezdnię lub torowisko, w tym 
również podczas wchodzenia lub 
przechodzenia przez przejście dla 
pieszych – w sposób, który pro-
wadzi do ograniczenia możliwości 
obserwacji sytuacji na jezdni, to-
rowisku lub przejściu dla pieszych.

Policjanci apelują:
–  korzystajmy z wyznaczonych 
przejść dla pieszych, gdyż miejsca 
te zapewniają pieszym bezpie-
czeństwo relatywnie na najwyż-
szym poziomie,
– zawsze upewniajmy się czy wej-
ście na jezdnię nie spowoduje za-
grożenia bezpieczeństwa w ruchu 
drogowym, nawet na przejściach 
dla pieszych,
– za każdym razem nim wkroczy-
my na jezdnię, oceńmy prędkość 
nadjeżdżającego pojazdu i odle-
głość w jakiej się od nas znajduje,
– nie wchodźmy na przejście przy 
wyświetlanym czerwonym świetle. •

Ważna akcja kutnowskiej policjiWażna akcja kutnowskiej policji
 ODBLASK MOŻE URATOWAĆ ŻYCIE 
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Wójt Gminy Łanięta Tomasz Szczęsny jest 
inicjatorem SIM ZKN Ziemi Kutnowskiej.

W Łaniętach spotkali 
się samorządowcy oraz 
przedstawiciele Krajowego 
Zasobu Nieruchomóści.

„Prawdziwa młodość to 
przymiot, który zdobywa się 
z wiekiem” – Jean Cocteau. 
W Gminnym Ośrodku Kultury 
i Sportu w Łaniętach odby-
ło się wyjątkowe wydarze-
nie – spotkanie z okazji Dnia 
Seniora.
Na wszystkich uczestników 
czekało mnóstwo atrakcji. 
Wydarzenie rozpoczął Wójt 
Gminy Łanięta Tomasz Szczę-
sny składając wszystkim go-
ściom serdeczne życzenia.

– W imieniu własnym oraz 
pracowników GOKiS chciał-
bym złożyć Państwu ser-
deczne życzenia – zdrowia, 
spokoju, ludzkiej życzliwości, 
spełnienia marzeń, uśmiechu 
oraz wszelkiej pomyślności 
– mówił Wójt Gminy Łanięta 
Tomasz Szczęsny.
Włodarz gminy wręczył rów-
nież seniorom upominki oraz 
kwiatki przygotowane przez 
dzieci i młodzież z koła pla-
stycznego „Młodzi Artyści” 
działającego przy GOKiS 

Łanięta. Seniorzy mieli oka-
zję wysłuchać wystąpienia 
fizjoterapeuty Katarzyny 
Oestervemb, która opowie-
działa o tym, jak powinni za-
dbać o swoje zdrowie, aktyw-
ność i bezpieczeństwo. Nie 
zabrakło też wspólnej biesia-
dy z zespołem ŁanięckieSło-
wiki. Był także poczęstunek.
– Dziękuję wszystkim go-
ściom za wspólnie spędzony 
czas. To było wspaniałe spo-
tkanie – dodaje Wójt Gminy 
Łanięta Tomasz Szczęsny. •

Seniorzy z gminy Łanięta świętowali!Seniorzy z gminy Łanięta świętowali!

– Dziękuję wszystkim gościom za wspólnie spędzony czas. To było 
wspaniałe spotkanie – mówi Wójt Gminy Łanięta Tomasz Szczęsny.

Ostatnia prosta przed zawar-
ciem aktu notarialnego Spół-
ki SIM KZN Ziemi Kutnowskiej. 
W zeszłym tygodniu w Gmin-
nym Ośrodku Kultury i Sportu 
w Łaniętach odbyło się ko-
lejne spotkanie robocze ws. 
omówienia szczegółów przed 
przystąpieniem do aktu nota-
rialnego spółki.
Przedstawiciele Krajowego 
Zasobu Nieruchomości: Pre-
zes KZN Arkadiusz Urban, Dy-
rektor Biura KZN Paweł Jeleń, 
a także Prezes Zarządu SIM 
KZN Reymontowski Tomasz 
Bartosiak, wspólnie z Wójtem 
Gminy Łanięta Tomaszem 

Szczęsnym oraz włodarzami 
gmin wstępującymi do Spół-
ki, uzgodnili dalsze działania 
zmierzające do powstania no-
wych inwestycji mieszkanio-
wych z przeznaczeniem na 
wynajem z opcją wykupu dla 
lokalnych społeczności. 
– Gminy powinny zapobie-
gać migracji mieszkańców, 
a jednym z głównych powo-
dów takiego stanu rzeczy na 
terenie naszej gminy czy in-
nych samorządów tego pokro-
ju, jest właśnie brak mieszkań. 
Ludzie migrują do większych 
miast, gdzie są większe możli-
wości mieszkaniowe. Tam chcą 

się osiedlać i żyć. My chcemy 
temu zapobiegać i zatrzy-
mać mieszkańców w gminie. 
Chcemy rozwijać nasze gminy 
właśnie poprzez tego typu pro-
gramy rządowe – komentuje 
Wójt Gminy Łanięta Tomasz 
Szczęsny.
Społeczna Inicjatywa Miesz-
kaniowa (SIM) to pilotowany 
przez Krajowy Zasób Nieru-
chomości rządowy program 
mieszkaniowy realizujący bu-
downictwo społeczne, który 
daje szanse na własne miesz-
kanie dla osób, które nie posia-
dają zdolności kredytowej, lecz 
tzw. zdolność czynszową. •

Powstanie SIM KZN ZiemiPowstanie SIM KZN Ziemi
KutnowskiejKutnowskiej coraz bliżej coraz bliżej

 KOLEJNE WAŻNE SPOTKANIE W ŁANIĘTACH 

MATERIAŁ PROMOCYJNY

FO
T.

 G
M

IN
A

 Ł
A

N
IĘ

TA

FOT. GMINA ŁANIĘTA



7www.PanoramaKutna.pl ŚRODA, 29 LISTOPADA 2023      |      

Już wiemy, że to 28 stycznia 
2024 roku będzie najcieplej-
szym dniem tej zimy! Właśnie 
wtedy odbędzie się 32. Finał 
Wielkiej Orkiestry, a na uli-
cach polskich miast spotkać 
będzie można uśmiechnię-
tych wolontariuszy ze skar-
bonkami.

Tym razem pieniądze ze 
zbiórki trafią na zakup sprzę-
tu do diagnozowania, monito-

rowania i rehabilitacji chorób 
płuc pacjentów na oddziałach 
pulmonologicznych dla dzieci 
i dorosłych.

Kutnowski sztab WOŚP na 
czele z wieloletnią, szefową 
Izabellą Filipowicz–Stępniak, 
oficjalnie wystartował. Nad-
chodzące tygodnie to dla nich 
czas wytężonej pracy i wysił-
ku włożonego w przygotowa-
nie 32. Finału WOŚP. Wszyscy 
wiedzą, że warto. Poprzednie 

Finały udowodniły, jak wiel-
kie są serca wolontariuszy 
i mieszkańców Kutna.

Kutnowski sztab w poprzed-
nich latach uzbierał prawie 
600 000 złotych:
29. FINAŁ 2021 rok: 134.707,97 zł
30. FINAŁ 2022 rok: 224.376,35 zł 
31. FINAŁ 2023 rok: 236.721,77 zł

– Praktycznie każdy z nas 
zetknął się ze sprzętem 

medycznym z czerwonym 
serduszkiem WOŚP, a wie-
lu z niego skorzystało! Nie 
ma lepszego dowodu na to, 
jak dobrze działa Fundacja 
WOŚP! Każdy może stać się jej 
częścią i zostać wolontariu-
szem! – komentuje Izabella 
Filipowicz–Stępniak.
REJESTRACJA WOLONTARIUSZY

13 listopada wystartowała 
rejestracja online na stronie 

https://iwolontariusz.wosp.
org.pl. W celu rejestracji do 
kutnowskiego Sztabu nale-
ży podać wszystkie niezbęd-
ne dane osobowe oraz wy-
brać Sztab #5097 Hufiec ZHP 
Kutno.

W niedzielę 25 listopada 
2023 roku w Kutnowskim 
Domu Kultury odbyło się 
otwarte spotkanie organiza-
cyjne związane z 32. Finałem 
WOŚP w Kutnie. •

To będzie gorący styczeńTo będzie gorący styczeń
Poznaliśmy datę 32. finału WOŚPPoznaliśmy datę 32. finału WOŚP

Izabella Filipowicz-Stępniak, 
dyrygentka kutnowskiej Orkiestry.

W zeszłym roku WOŚP w Kutnie 
zebrała ponad 236 tysięcy złotych!

Z okazji Dnia Kolejarza 
w dniu 26 listopada 2023 
roku odbyły się uroczysto-
ści zorganizowane przez 
Katolickie Stowarzysze-
nie Kolejarzy Polskich w 
Kutnie, PKP Cargo S.A. 
Solidarność Kutno – Łódź 
i NSZZ Solidarność Podre-
gion Kutno.

Obchody rozpoczęły się 
od złożenia kwiatów pod 
pomnikiem Kolejarzy Po-
ległych w Walce o Wyzwo-
lenie Społeczne i Narodo-
we w latach 1939-1945. Nie 
brakowało przedstawicieli 
m.in. samorządów. Gmi-
nę Kutno reprezentowali 
Wójt Gminy Kutno Justyna 
Jasińska i Sekretarz Gmi-
ny Jacek Saramonowicz, 
zaś Miasto Kutno prezy-
dent Zbigniew Burzyński i 

przewodniczący Rady Mia-
sta Kutno Mariusz Sikora.

Następnie uczestnicy 
udali się do kościoła pw. 
Św. Wawrzyńca w Kutnie, 
gdzie odbyła się msza świę-
tą koncelebrowana przez 
księdza dziekana dr. Jerze-
go Swędrowskiego, księ-
dza Stanisława Zarosę SAC 
i byłego proboszcza para-
fii św. Wawrzyńca księdza 
Stanisława Pisarka.Oprawę 
muzyczną zapewniła Orkie-
stra Gminy Kutno pod ba-
tutą kapelmistrza Tomasza 
Marciszewskiego, a po mszy 
odbył się krótki koncert.

Uroczystość zakończy-
ło okolicznościowe spo-
tkanie, podczas którego 
goście mogli wpisać się 
do księgi pamiątkowej. •

Kolejarze mieli swoje świętoKolejarze mieli swoje święto

W najlepsze trwa remont 
ulicy Oporowskiej w Kut-
nie. Dzięki prowadzonym 
pracom poprawi się kom-
fort jazdy samochodem 
i kierowcy będą mogli zapo-
mnieć o nierównościach na 
drodze.

Jak mówi w rozmowie z Pa-
noramą Kamil Klimaszewski 
z biura prasowego UM Kut-
no, remont ulicy Oporowskiej 
przebiega jak na razie zgodnie 
z planem. Na ten moment zo-
stało wykonanych już więk-
szość prac m.in. wymienione 
zostały elementy instalacji ka-

nalizacyjnych, zerwana została 
stara nawierzchnia, a zastąpiła 
ją nowa warstwa wyrównawcza 
nawierzchni.

– Na poniedziałek zaplano-
wano uzupełnienie pewnych 
fragmentów jezdni warstwą wy-
równawczą. W kolejnych dniach 
pozostanie jedynie ułożenie 
warstwy ścieralnej i odtworze-
nie oznakowania poziomego. 
Wstępnie prace miały zakończyć 
się wraz z końcem listopada, 
natomiast bierzemy popraw-
kę na warunki atmosferyczne, 
które mogą popsuć nasze pla-
ny – mówi Kamil Klimaszewski.

Nakładka asfaltowa zosta-
nie ułożona na powierzchni 
6 432,30 metrów kwadrato-
wych jezdni, a koszt zadania 
wyniesie około 700 tys. zł. Do 
końca roku magistrat nie pla-
nuje już remontów dróg, jednak 
są one w planach na wiosnę.

– W tym roku nie przewi-
dujemy już żadnych remon-
tów nawierzchni z uwagi na 
zmienne warunki pogodowe. 
Na wiosnę przyszłego roku 
planujemy prace w tym zakre-
sie na ulicach Zamoyskiego 
i Północnej – zapowiada Kli-
maszewski. •

 KIEDY KONIEC UTRUDNIEŃ? 

Trwa remont na OporowskiejTrwa remont na Oporowskiej
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Kutnowscy policjanci wyjaśniają 
okoliczności tragicznego wypad-
ku drogowego, w którym śmierć 
poniosła kobieta. Mundurowi po-
szukują świadków tego zdarzenia.

Jak mówi mł. asp. Daria Olczyk, 
oficer prasowy Komendy Powiato-
wej Policji w Kutnie, do zdarzenia 
doszło w nocy z 14 na 15 listopada 
na DK92 w okolicach miejscowości 
Kaszewy Tarnowskie.

Z niewyjaśnionych na tę chwilę 
przyczyn samochód osobowy mar-
ki Opel wypadł z drogi, a później 
prawdopodobnie uderzył w drzewo 
i dachował. Na miejsce wezwano 
kilka zastępów straży pożarnej, a 
także policję i zespół ratownictwa 
medycznego.

– Samochodem podróżowały 
dwie osoby. Kierująca tym pojaz-
dem kobieta w wyniku odniesio-
nych obrażeń zmarła. Ranny pasa-

żer został przewieziony do szpitala 
w Kutnie – mówi mł. asp. Daria Ol-
czyk z KPP Kutno.

Jak dodaje policjantka, dokład-
ne okoliczności tragedii ustalają 
policjanci pod nadzorem prokura-
tora. Śledczy poszukują świadków 
tego tragicznego zdarzenia – zgła-
szać można się pod nr telefonu 47 
8422100 lub z najbliższą jednostką 
policji pod nr tel. 112. •

 NIE ŻYJE KOBIETA 

W wypadku zginęła kobieta,
która kierowała pojazdem.

Śledczy ustalają dokładne 
okoliczności tragedii i poszukują 
świadków wypadku.

Ogłoszenie
Syndyk masy upadłości ustanowiony w postępowaniu upadłościowym Arkadiusza Tadeusiaka osoby fizycznej nieprowadzącej działalności gospodarczej, 
prowadzonym w sprawie o sygn. akt RZ1Z/GUp/ 20/2022, przed Sądem Rejonowym w Rzeszowie, V Wydział Gospodarczy Sekcja ds. Restrukturyzacyjnych 
i Upadłościowych ogłasza sprzedaż z wolnej ręki w formie pisemnego konkursu ofert całości prawa do nieruchomości tj zabudowanej nieruchomości 
gruntowej składającej się z działek o numerach ewidencyjnych 133/4 oraz 133/5 o łącznej powierzchni 0,5216 ha, położonej w miejscowości Krzyżanówek 9, obręb 
Krzyżanówek, gmina Krzyżanów, woj łódzkie, dla której Sąd Rejonowy w Kutnie V Wydział Ksiąg Wieczystych prowadzi Księgę Wieczystą nr LD1K/00051687/3 
za najwyższą zaoferowaną cenę nie niższą niż 430.200,00 zł (słownie: czterysta trzydzieści tysięcy dwieście złotych), stanowiącą 90% wartości oszacowania ww. 
nieruchomości.

Na nieruchomości posadowione są: 
 
– działka nr 133/4, budynek mieszkalny o p.z. 80M2, budynek gospodarczy p.z. 24 m2, budynek inwentarski p.z. 36 m2, teren części niezabudowanej. 
– działka nr 133/5, budynek magazynowy p.z. 600 m2, budynek stodoły z budynkiem gospodarczym p.z. 144 m2.

1. Oferta zakupu powinna zawierać:

– oznaczenie oferenta, proponowaną cenę nabycia, podpis oferenta lub upoważnionej przez oferenta osoby działającej w jego imieniu, nr telefonu, adres 
mailowy, 
– oryginał ewentualnie udzielonego pełnomocnictwa albo jego kserokopię potwierdzoną za zgodność z oryginałem przez notariusza, 
– oświadczenie o wyrażeniu zgody na pokrycie wszelkich kosztów związanych z przeniesieniem własności, 
– oświadczenie o zapoznaniu się ze stanem przedmiotu postępowania w tym prawnym i technicznym oraz oświadczenie o wyrażeniu zgody na wyłączenie 
rękojmi za wady fizyczne i prawne na zasadzie art. 558 k.c., 
– oświadczenie, że oferent nie należy do grona osób, wyłączonych od możliwości udziału w postępowaniu na sprzedaż nieruchomości, którymi to osobami są 
upadły, syndyk oraz jego małżonek, jego dzieci oraz obecni podczas rozpatrywania ofert w charakterze urzędowym, 
– potwierdzenie wpłaty wadium na zakup nieruchomości gruntowej będącej przedmiotem składanej oferty tj. 10% ceny wywoławczej, 
– wskazanie prawa do nieruchomości objętego ofertą.

1. Pisemne oferty w zamkniętych kopertach mogą być składane w terminie do dnia 15 grudnia 2023 r., do godz. 14 00, na adres: Lech Baran Kancelaria 
Finansowo-Prawna, ul. Handlowa 3, 37-450 Stalowa Wola.
2. Przystępujący do konkursu powinien, pod rygorem niedopuszczenia do konkursu, wpłacić wadium w wysokości 10% ceny wywoławczej tj kwotę 43.020,00 
zł na rachunek bankowy masy upadłości wg danych: Lech Baran nr rachunku 21 1600 1462 1740 0308 4000 0001 z dopiskiem: wadium, konkurs ofert 
Krzyżanówek.
3. Otwarcie i rozpoznanie ofert nastąpi w biurze syndyka w dniu 18 grudnia 2023 r., godzina 15.00.
4. Umowa sprzedaży zostanie zawarta w formie aktu notarialnego w terminie 30 dni od dnia wyboru oferty przez syndyka, a wszelkie koszty wynikające z 
zawarcia umowy i wydaniem przedmiotu sprzedaży ponosi nabywca nieruchomości.
5. Syndyk zastrzega prawo unieważnienia postępowania konkursowego w każdym czasie, bez podania przyczyn.
6. Konkurs może zostać zamknięty bez wybrania którejkolwiek z ofert.
7. Z opisem i oszacowaniem przedmiotowej nieruchomości można zapoznać się w biurze syndyka w Stalowej Woli, ul. Handlowa 3, po wcześniejszym 
uzgodnieniu terminu i kontaktując się pod nr tel. 600 279 217.
8. Przedmiot konkursu można oglądać tylko po wcześniejszym uzgodnieniu terminu.

OGŁOSZENIE

Tragiczny wypadek pod KutnemTragiczny wypadek pod Kutnem

FOT. PANORAMAKUTNA.PL, KPP KUTNO
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Grupa Przyjaciół „od jutra” promuje 
album z fotografiami Kutna i powia-
tu kutnowskiego przygotowanego 
w ramach zadania publicznego 
„Opracowanie i wydrukowanie albu-
mu z fotografiami (z XX wieku) Kutna 
i powiatu kutnowskiego” finansowa-
nego ze środków Budżetu Obywa-
telskiego Województwa Łódzkiego 
Łódzkie na Plus 2023. W ostatnich 
dniach odbyło się kilka spotkań 
w miejscowościach naszego regionu, 
w tym m.in. w Kutnie czy Łaniętach.
Jak mówi Bożena Gajewska, spotka-
nie promocyjne albumu w Kutnie 
było niezwykłe! Niezwykłe z uwagi 

na ilość osób obecnych na spotka-
niu… Niezwykłe z uwagi na obecność 
mieszkańców powiatu kutnowskie-
go, którzy ofiarowali skany fotografii 
z domowych archiwów… Niezwykłe 
z uwagi na obecność gości związa-
nych z realizowanym zadaniem pu-
blicznym – członka Zarządu Woje-
wództwa Łódzkiego Roberta Baryły 
i Starosty Kutnowskiego Daniela Ko-
walika.

– Nie byłoby albumu z fotografia-
mi Kutna i powiatu kutnowskiego, 
gdyby nie Budżet Obywatelski Woje-
wództwa Łódzkiego Łódzkie na Plus 
2023, z którego zadanie publiczne 

zostało sfinansowa-
ne. Podziękowaliśmy 
Wice Marszałkowi Robertowi Baryle 
za możliwość korzystania z tej formy 
uczestniczenia w partycypacji spo-
łecznej. Zaszczyt uczynił nam Staro-
sta Kutnowski Daniel Kowalik, który 
objął Patronatem Honorowym to za-
danie i napisał fantastyczny wstęp 
do albumu. W spotkaniu uczestni-
czyła też Paulina Andryszczak, któ-
rej zdolności artystyczne i graficzne 
możemy podziwiać w wykonanej 
przez nią publikacji  – komentuje 
Bożena Gajewska, koordynatorka 
zadania. •

Promują album z fotografiamiPromują album z fotografiami
Kutna i powiatu kutnowskiegoKutna i powiatu kutnowskiego

OGŁOSZENIE

DFOT. NADESŁANE
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Złóż wniosek o wydanie zaświadczenia 
online w e-Urzędzie Skarbowym

Konto osoby fizycznej
• ZAS-DF – o wysokości dochodu podatnika w PIT
• ZAS-DFU – o wysokości przychodu, dochodu, podatku należnego  
 oraz składek na ubezpieczenia wykazane w PIT 
• ZAS-W – o niezaleganiu w podatkach lub stwierdzające stan zaległości 

Konto organizacji
• ZAS-W – o niezaleganiu w podatkach lub stwierdzające stan zaległości 

Sprawdź dla kogo i co to jest konto organizacji  
https://www.podatki.gov.pl/e-urzad-skarbowy/konto-organizacji/ 

Zaświadczenie  
w e-US  

jest bezpłatne!Jakie rodzaje zaświadczeń uzyskasz  
w e-Urzędzie Skarbowym?

Załatwiaj sprawy online w e-Urzędzie Skarbowym
Sprawdź co znajdziesz w e-Urzędzie Skarbowym?

Pisma  
Przy użyciu dostępnych kreatorów łatwo wyślesz je do wybranego urzędu.

Zaświadczenia 
Prosto i szybko wypełnisz wniosek i otrzymasz bezpłatnie elektroniczne zaświadczenie  
z pieczęcią Szefa KAS.

Usługi 
Udostępnione osobom fizycznym oraz przedsiębiorcom: historia deklaracji, płatności online, 
mandaty, e-mikrofirma, Twój e-PIT, akty notarialne, rozliczenia, zwroty podatków.

Twoje dane 
Dzięki udostępnionym danym możesz zweryfikować poprawność swoich danych,  
danych prowadzonej działalności gospodarczej i spółek w których uczestniczysz. 

Pełnomocnictwa 
Możesz złożyć pełnomocnictwo UPL-1 oraz zawiadomić o jego zmianie lub odwołaniu OPL-1.

Twój Urząd Skarbowy online.
Bez wychodzenia z domu,  
na dowolnym urządzeniu.

Ministerstwo
Finansów

OGŁOSZENIE
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W Sejmie odbyły się pierw-
sze posiedzenia komisji 
stałych, podczas których 
wybrano przewodniczących 
oraz ich zastępców. Wśród 
osób piastujących te funkcje 
znalazła się posłanka z Kut-
na Paulina Matysiak, która 
została wiceprzewodniczącą 
Komisji Infrastruktury.

Do zakresu działań tej ko-
misji należą sprawy budow-
nictwa oraz gospodarki prze-
strzennej i mieszkaniowej, 
sprawy transportu lądowe-
go i powietrznego, poczty 
oraz geodezji i kartografii.

Paulina Matysiak w swojej 

pracy poselskiej sporo uwagi 
poświęca transportowi pu-
blicznemu, na co dzień pro-
muje także poruszanie się po-
ciągami i autobusami.

W minionej kadencji Sej-
mu założyła Parlamentarny 
Zespół ds. Walki z Wyklu-
czeniem Transportowym, 
który poruszał takie kwestie 
jak ceny biletów, minimal-
ne standardy połączeń, kie-
runki rozwoju kolei czy stan 
komunikacji publicznej na 
terenach wiejskich. Posłanka 
zapowiada, że prace tego ze-
społu będą kontynuowane. •

Posłanka MatysiakPosłanka Matysiak
wiceprzewodniczącą wiceprzewodniczącą 
sejmowej komisjisejmowej komisji

Paulina Matysiak
w swojej pracy poselskiej
sporo uwagi poświęca 
transportowi publicznemu

 FINAŁ AKCJI KUTNOWSKICH STRAŻAKÓW 

„Czad i ogień – obudź czujność”„Czad i ogień – obudź czujność”
W Kutnowskim Domu Kultu-
ry odbył się powiatowy finał 
kampanii edukacyjno-in-
formacyjnej „Czad i ogień – 
obudź czujność” z udziałem 
uczniów szkół podstawo-
wych.

Jak mówi aspirant Krzysz-
tof Orłowski, oficer praso-
wy Komendy Powiatowej 
Państwowej Straży Pożarnej 

w Kutnie, podczas finału po-
wiatowego został zaprezen-
towany mobilny symulator 
zagrożeń pożarowych, który 
w dynamiczny sposób pre-
zentuje zagrożenia pożarowe 
i inne niebezpieczne zdarze-
nia, które mogą mieć miejsce 
w domu jednorodzinnym.

Dodatkowo została wyświe-
tlona prezentacja na temat 
tlenku węgla tzw. czadu. •

REKLAMA

FOT. KP PSP KUTNO

FOT. P. MATYSIAK
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Przedstawiciele Komitetu 
Obywatelskiego.pl – wice-
prezes stowarzyszenia Piotr 
Łaszewski i radny powiatowy 
Zbigniew Filipiak zorgani-
zowali konferencję prasową 
„Co na to POWIECIE?”, na któ-
rej poruszyli kilka tematów 
związanych z bieżącym funk-
cjonowaniem powiatowego 
samorządu.

W związku ze zgłasza-
nymi uwagami mieszkań-
ców w ramach prowadzo-
nej na stronie internetowej 
www.komitetobywatelski.pl 
ankiety w sprawie rozwoju 
Powiatu Kutnowskiego - „Co 
na to POWIECIE ?" Komitet 
Obywatelski.pl zainicjował 
przebudowę ulicy powiato-
wej tj. ul. Lipowej w Kutnie. 
Są to pierwsze efekty prowa-
dzonej ankiety, stąd zachęca-
my wszystkich mieszkańców 
Powiatu Kutnowskiego do 
udziału w ankiecie i wska-
zania co chcieliby zmienić, 
ulepszyć.

W projekcie uchwały ani 
w uzasadnieniu do projektu 
nie było słowa o przekaza-
niu środków na ul. Lipową, 
a jedynie jest mowa o pod-
niesieniu celowej rezerwy 
inwestycyjnej o 3,3 mln zł. 

Standardy jawności i przej-
rzystości zostały złamane 
– jakby nie było pytania na 
sesji z przedłożonych do-
kumentów źródłowych ani 
radni, ani mieszkańcy nie 
dowiedzieliby się, dlaczego 
Zarząd chowa w budżecie 
3,3 mln zł. Starosta powinien 
stać na straży budżetu, co 
wynika z ustawy o finansach 

publicznych. Rozumiemy, 
że ta niewiedza może wyni-
kać z charakteru pracy i czę-
stej nieobecności Skarbnika 
w Starostwie, co ostatnio po-

twierdziła po raz kolejny Re-
gionalna Izba Obrachunkowa 
w Łodzi w zakresie charak-
teru pracy zadaniowej, ale 
Pan Starosta Daniel Kowalik 
nie może zachowywać się jak 
dziecko we mgle. Stąd zasta-
nawiamy się nad prezentem 
dla Starosty przy najbliższej 
okazji czy ma to być nasz 
żółty balonik, czy ustawa 

o finansach publicznych.
Kolejna sprawa dotyczyła 

również standardów, które 
nie są dochowywane. Zgod-
nie z tradycją Rady Powiatu 

Kutnowskiego jeden z Wice-
przewodniczących był repre-
zentowany przez opozycję. 
Naszym zdaniem w Radzie 
Powiatu nie ma Wiceprze-
wodniczącego z grona opo-
zycji. Nie jest nim radny To-
masz Marciniak głosujący tak 
samo jak Prawo i Sprawiedli-
wość, niewnoszący żadnych 
krytycznych uwag do pracy 
Zarządu Powiatu. Miarą oce-
ny kto jest radnym koalicji, 
a kto opozycji, jest ilość zdjęć 
na facebookowym profilu 
Powiatu Kutnowskiego. Nie 
powinno tutaj być żadnych 
wątpliwości. Dlatego Komi-
tet Obywatelski.pl mówi: 
sprawdzam.  Zebraliśmy 
podpisy wymagane ustawo-
wo 1/4 składu rady powiatu 
i pod wnioskiem o odwołanie 
Wiceprzewodniczącego To-
masza Marciniaka podpisali 
się: Jacek Sikora, Krzysztof 
Debich, Edyta Ledzion, Zbi-
gniew Filipiak – radni Komi-
tetu Obywatelskiego.pl oraz 
koledzy Marek Jankowski 
i Jacek Urbaniak. Nie chcemy 
towarzystwa wzajemnej ado-
racji, lecz prawdziwego wice-
przewodniczącego opozycji. 

W trakcie tej kadencji rezy-
gnacje ze stanowisk dyrektor-

skich placówek oświatowych 
złożyło już 5 dyrektorów: 
I LO w Kutnie, MDK, ZS Nr 
3, ZS Nr 4, ZS w Żychlinie. 
Jest to zjawisko zastanawia-
jące i niepokojące. W czym 
tkwi problem? Czy to kwestia 
komunikacji na linii organ 
prowadzący i dyrekcja pla-
cówek? Niemerytorycznego 
nadzoru? Zbytniej ingerencji 
w kompetencje dyrektorów? 
Aktualne wyniki kontroli 
w Młodzieżowym Domu Kul-
tury potwierdzają nieste-
ty te obawy. Okazuje się, że 
w placówce tworzone są w 
sposób bezprawny dokumen-
ty, które są później podsta-
wą do powołania dyrektora 
placówki. Finał tej sprawy 
będzie taki, że kolejny dy-
rektor zaraz nie będzie już 
dyrektorem. Trudno nie uży-
wać określeń degrengolada 
co do takich zjawisk. Radzi-
my, aby Pani Wicestarosta 
Magdalena Krupińska-Kotul-
ska sprawująca w Zarządzie 
nadzór nad oświatą mniej 
używała „uniwersalnej ścią-
gaczki zebraniowej” a wię-
cej konkretnej merytoryki. •

MATERIAŁ STOWARZYSZENIA KOMITET OBYWATELSKI.PL

Konferencja prasowa „Co na to POWIECIE?”Konferencja prasowa „Co na to POWIECIE?”

Radny Zbigniew Filipiak 
i Wiceprezes Stowarzyszenia Komitet 
Obywatelski.pl dr Piotr Łaszewski.

REKLAMA
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W Pawilonie Wystawienniczym 
na Placu Wolności Samorządowa 
Spółdzielnia Socjalna w ramach 
projektu "1000 róż dla Kutna" 
rozdała sadzonki róż wspólno-
tom mieszkaniowym i instytucjom 
z terenu miasta. 

Przedstawiciele 30 wspólnot ode-
brali również specjalne podzięko-
wania oraz książkowe upominki, 

które przydadzą się w procesie 
pielęgnacji kwiatów od Zastępy 
Prezydenta Miasta Kutna Zbignie-
wa Wdowiaka, Przewodniczące-
go Rady Miasta Mariusza Sikory, 
a także Prezesa Samorządowej 
Spółdzielni Socjalnej w Kutnie 
Dariusza Lenarczyka.

Krótką i ciekawą prelekcję wy-
głosił Tadeusz Pałka, hodowca róż 
z Końskowoli, zaprzyjaźniony z na-

szym miastem oraz Wioletta Ma-
ciejewska z Polskiego Towarzystwa 
Różanego. 

Projekt "1000 róż dla Kutna" 
został zorganizowany dzięki wspar-
ciu finansowemu Prezydenta 
Miasta Kutno w ramach zadania 
publicznego, którego realizacji pod-
jęła się Samorządowa Spółdzielnia 
Socjalna w Kutnie. Gratulujemy 
i czekamy na kwitnące efekty! •

Rozdali "1000 róż dla Kutna"!Rozdali "1000 róż dla Kutna"!

Sadzonki i upominki mieszkańcom przekazali wiceprezydent Kutna 
Zbigniew Wdowiak, przewodniczący Rady Miasta Kutno Mariusz Sikora 

i prezes Samorządowej Spółdzielni Socjalnej Dariusz Lenarczyk

Szanowni Państwo, 
trwa finansowany z Europejskiego Funduszu Społecznego 
wojewódzki program profilaktyki i wczesnego wykrywania 
nowotworów jelita grubego, z bezpłatnymi badaniami 
kolonoskopowymi, którymi obejmujemy blisko 2 tysiące osób.

Badania realizuje Wojewódzkie Wielospecjalistyczne 
Centrum Onkologii i Traumatologii im. M. Kopernika 
w Łodzi.

Zapraszamy do uczestniczenia w programie wszystkich 
mieszkańców powiatów:
kutnowskiego, opoczyńskiego, pajęczańskiego, poddębickie-
go, tomaszowskiego, radomszczańskiego, skierniewickiego 
i miasta Skierniewice

Kto może uczestniczyć w Programie profilaktyki raka 
jelita grubego?

• osoby w wieku od 50 do 65 roku życia niezależnie od wywiadu 
rodzinnego
• osoby w wieku 40 – 49 lat, które mają krewnego pierwszego 
stopnia, u którego rozpoznano raka jelita grubego,

• osoby w wieku 25–49 lat, z rodziny z zespołem Lyncha. 
W tej grupie osób konieczne jest potwierdzenie rozpoznania 
przynależności do rodziny z FAP z poradni genetycznej.

W ramach badania pacjent/pacjentka otrzyma:

• dojazd na i z badania lub zwrot kosztów dojazdu;
• bezpłatny środek do oczyszczenia jelita;
• znieczulenie do badania;
• usunięcie pojedynczych polipów wielkości do 10 mm 
stwierdzonych podczas badania;
• zlecenie badań histopatologicznych pobranych wycinków

Jak można zarejestrować się na badania?

Osobiście lub telefonicznie  od poniedziałku do piątku;
Biuro projektu – wejście od ul. Pabianickiej 62 pokój 983
w godz. 8.00 – 15.00; tel. 42 / 689 59 03

Rejestracja Mammografia/Endoskopia – wejście od ul. 
Paderewskiego 4 w godz. 8.00 – 17.00; tel. 42 / 689 56 90 
lub 42 / 689 56 91 

Projekt pn.” Działania Szpitala im. M. Kopernika w Łodzi w zakresie profilaktyki nowotworu jelita grubego
dla mieszkańców województwa łódzkiego” Nr umowy: RPLD.10.03.03-10-C005/19-00

OGŁOSZENIE

FOT. UM KUTNO
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W Kutnie odbył się kolej-
ny, pełen emocji Ogólno-
polski Festiwal Jeremiego 
Przybory, który przycią-
gnął liczne talenty z całej 
Polski. Patron wydarze-
nia był niezwykle barwną 
postacią, twórczym gi-
gantem polskiej kultury. 
Jego dziedzictwo wciąż 
żyje poprzez utwory, któ-
re pozostawił po sobie, a 
także przez wpływ, jaki 
ma na polską scenę arty-
styczną.

 W sobotę, w Konkursie 
“Piosenki Mistrza Jere-
miego” udział wzięło je-
denastu utalentowanych 
artystów, prezentując róż-
norodność muzycznych 
interpretacji twórczości 
Przybory. Jury, złożone 
z doświadczonych profe-
sjonalistów muzycznych, 
miało trudne zadanie 
wyłonienia zwycięzców 
spośród tak wysokiego 
poziomu uczestników. Po 
wysłuchaniu dwudziestu 
dwóch utworów i burzli-
wych obradach pierwsze 
miejsce trafiło do Urszu-
li Zubek z Warszawy za 
wykonanie utworów “Za-
kochałam się w czwar-

tek niechcący” oraz “O! 
Śnie”, drugie miejsce zajął 
zespół Fotoplastykon z 
Warszawy, a trzecie Alek-
sandra Tocka z Katowic.

Nie można zapomnieć o 
zaangażowaniu lokalnej 
społeczności, która nie 
tylko licznie uczestniczy-
ła w wydarzeniach, ale 
także aktywnie wspiera-
ła organizację festiwalu. 
Świadczy to o zdolno-
ści mieszkańców Kutna 
do wspólnego tworzenia 
wyjątkowego wydarze-
nia kulturalnego na skalę 
kraju. Prezentacje piose-
nek “A ta Tola” i “Stacyj-
ka Zdrój” podbiły serca 
kutnowskiej widowni, 
która zespołowi Fotopla-
stykon przyznała Nagro-
dę Publiczności. Nagroda 
Prezydenta Miasta Kutno 
Pana Zbigniewa Burzyń-
skiego powędrowała do 
Luizy Ganczarskiej z War-
szawy.

Na festiwalowej scenie 
wystąpili gościnnie lau-
reaci ubiegłorocznego 
konkursu na interpreta-
cję: Robert Puczka i Jan 
Gostumski. Festiwal stał 

się platformą inspiracji, 
gdzie pasjonaci muzyki 
mieli szansę spotkać się, 
wymienić doświadcze-
niami i wspólnie tworzyć 
niezapomniane wspo-
mnienia.

W ramach “Stacji Kut-
no”, atmosfera była na-
prawdę niepowtarzalna. 
Nie tylko konkurs piosen-
ki dostarczył emocji, ale 
także liczne towarzyszące 
wydarzenia artystyczne i 
kulturalne. Wśród atrakcji 
znalazło się piątkowe spo-
tkanie autorskie z Marią 
Wilczek-Krupą, autorką 
książki „Żuan Don. Bio-
grafia Jeremiego Przybo-
ry”. Nie zabrakło też uro-
dzinowego spotkania w 
110. rocznicę przyjścia na 
świat Jerzego Wasowskie-
go. Teresa Drozda i Mo-
nika Wasowska prezen-
towały box CD „No i jak 
tu nie słuchać piosenek 
Starszych Panów vol.2”, a 
wieczór uświetnił koncert 
w wykonaniu Magdaleny 
Este i Bogdana Hołow-
ni. Festiwal był więc nie 
tylko wyjątkowym wyda-
rzeniem muzycznym, ale 
również miejscem spo-

tkań i wymiany kreatyw-
ności. Festiwal zakończył 
się w niedzielę, Koncer-
tem Galowym “Piosenki 
to…? – Osiecka, Młynar-
ski, Przybota, Kofta”, któ-
ry był nostalgicznym, mu-
zycznym widowiskiem. 
W utworach mistrzów 
zaprezentowali się w Kut-
nie najlepsi wykonawcy 
piosenki aktorskiej. Mło-
de pokolenie aktorów 
reprezentowali Marcin 
Januszkiewicz i Katarzy-
na Dąbrowska. Swoje in-
terpretacje zaśpiewali też 
Beata Rybotycka i Jacek 
Wójcicki. W roli prowa-
dzącego wystąpił Andrzej 
Poniedzielski.

Podsumowując, 19. Fe-
stiwal “Stacja Kutno” or-
ganizowany przez Kut-
nowski Dom Kultury nie 
tylko dostarczył niezapo-
mnianych chwil i wzru-
szeń, ale również wzmoc-
nił więzi społeczności 
lokalnej poprzez miłość 
do dzieł wirtuozów pol-
skiej piosenki. Z niecier-
pliwością oczekujemy ko-
lejnych edycji, które będą 
kontynuować tę piękną 
tradycję artystyczną. •

Za nami 19. Stacja Kutno!Za nami 19. Stacja Kutno!
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W Mikołajki wystartować 
ma świąteczna iluminacja 
w Mieście Róż. Prace zwią-
zane z wystrojeniem kut-
nowskich ulic trwają już 
od kilkunastu dni. Trwa 
także dopinanie ostatnich 
szczegółów związanych 
z Miejską Wigilią.

Jak mówi w rozmowie 
z Panoramą Kamil Klima-
szewski z biura prasowe-
go Urzędu Miasta Kutno, 
w tym roku montowanie 

iluminacji świątecznych 
rozpoczęło się tuż po Świę-
cie Niepodległości. Wtedy 
to przy ulicznych słupach 
oświetleniowych pojawiły 
się pierwsze ozdoby.

– W kolejnych dniach 
na terenie centrum poja-
wią się znane mieszkań-
com miasta sanie Mikołaja 
z reniferami, wielka bomb-
ka z napisem Kutno czy 
choinka, która będzie usta-
wiona na Placu Wolności. 

Tak jak w latach ubiegłych 
będziemy chcieli rozświe-
tlić świątecznie Kutno 
6  grudnia czyli w Mikołajki 
– zapowiada Klimaszewski.

Ale to nie koniec świątecz-
nych akcentów w naszym 
mieście. W dniach 16–17 
grudnia w Kutnie odbędzie 
się Wigilia Miejska i Jar-
mark Świąteczny. Szczegóły 
powinniśmy poznać w cią-
gu kilku najbliższych dni. •

Przed nami Miejska Wigilia
i Jarmark Świąteczny.

Od wielu lat świątecznym symbolem 
jest bombka z napisem "Kutno".

W Mikołajki świąteczne ozdoby rozświetlą KutnoW Mikołajki świąteczne ozdoby rozświetlą Kutno
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